



Protokoll
ÖSTERSUND 2004-08-08

Protokoll vid Styrelsemöte JRA 04-08-08 kl 13.00

Plats: Klubbstugan ”Torpet”.

Deltagare: SZW, IKQ, GHN, CVM, TIR

§1 Mötes öppnande och ordf hälsade välkomna.
§2 Var av justeringsman CVM utsågs till justeringsman.

§3 Rapport

Ekonomi: Ordf har kontrollerat postgirot och snowrallypengarna har kommit. Kassören borta på semester, Styrelsen mycket dålig på att betala medlemsavgiften för 2004, skärpning.

Det är även många medlemmar som inte betalt, vi inventerar upp vilka och ordnar påminnelse till dessa medlemmar.

Repet:

Sven, R 6 temperaturlarm dessa varma dagar. JB meddelade att dom planerar att installera fläkt i repeterrummet. Beslutades att JB införskaffar fläkt.

JB har inte fått tag på kommunens representant ang avverkning kring R6, han tar tag i etta efter detta möte.. JB och Sven åker upp och kontrollerar vad som måste röjas av oss respektive kommunen.

JB köpt mtrl till R5 JB informerade att vi är uppsagda från Åreskutan, endast muntligt, ingen skriftlig uppsägning. Grejorna måste alltså tas bort innan snön kommer. Det måste till några amatörer för att riva och transportera ner utrustningen. Intresserade hör av sig till JB.

Alternativa QTH måste utredas vidare av packetgruppen.

När R5 plockas ner måste information till SSA gå att den är QRT. (JB)

Packet.

JB: LKS UKE och DAL till brattåsen, 70 ant nu fast monterat. Elen omdragen. LKS på torpet och fixat BBS som krånglat.

Samband.

Inget nytt. Ersättning fördelas ut kommande vecka.
Sambandsuppdrag 28/8, torpet A4-skogen, ett rally.

Contest.

CVM. MT, senaste resultat. JRA vann klubbtävlingen 2 kv både SSB och CW. Enskilda är 3 st bland de tio bästa. Topplistan leder vi CW delen och 2 på SSB-delen efter sundsvall.

CVM skall kolla om intresse för att köra SAC multi singel SSB från Torpet.



SI9AM

Givande aktiviteter under sommaren. (CVM) Färre besökande i år på SI9AM öppet hus. Viktigt att vi finns i parken och inte bara uppe vid radion. 3 lördagar genomförda.

Torpet

Bredband på gång till Torpet. LAN-antenn skall monteras i Gröna Hissen. Målet är att den skall vara på plats och fungera före 2 oktober.

Behov finns av att inventera upp beståndet av rör för att se vad som är användbart.

FRO vill få disponera det övre förrådet för sin mtrl och vi har behov av att minska behovet av förrådsyta.

Månadsmöte nu på torsdag,,,,, tema är SI9AM som CVM håller i.

KLUBBEN

Amatörradions dag .Genomförs beroende på om vi kan följa upp med kurs.

Certkurs i FRO regi ve 39 och 40.

Många medlemmar har inte betalt medlemsavg.

Den 2 oktober sker en "räckviddsövning" (prov) i sverige inför en stor övning nästa år.

I varje distrikt byggs en sb-central (totalt 9 st), huvudcentral i sthlm. I varje distrikt tas rapporter emot från "byarna" och man skall ha en kv-rigg i varje kommun.

SB-central på Torpet för 80 o 40 meter.

Hinken har förhoppning att lyckas få ihop medlemmar till detta. FRO deltagande undersöks via Hinken.

Beslutades att klubben tillsammans med FRO genomför detta som ansvarig för SM3.(hinken ansvarig)

§4

Beslut ism rapporter

Havererad R5 plockas ner JB.

Info till SSA och webmaster JRA ang stängningen av R5.

Kontakt med Trondheim ang förlust av R5 och möjliga lösningar på dtta.

Övre förrådet skall disponeras av FRO.

Påminnelse till ej betalade medlemmar ansvarig FVG

Genomför "kris 04" med SZW som ansvarig, för SM3.

§5

Övriga frågor

§6

Nästa möte

Beslutades att genomföras söndagen 5 september kl 14.00 Torpet.



§7 Mötets avslutande och ordför tackade för visat intresse efter det att styreled medlemmarna tackat för mycket gott fika.

Tommy Häll/3IKQ
Sekreterare

Lars Aronsson/CVM
Justeringsman